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Protokół  Nr XL/18 

 

z XL sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 23 lutego 2018 r.  

w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli, ul. Dolna                              

41 w godz. od 10:00 – 13.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  18 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Andruszkiewicz Elżbieta 

2. Iwaniuk Hanna     

3. Kaczmarek Adam    

4. Kaczorowska Marta                     

5. Kochelski Janusz                                    

6. Kubiak Dariusz                                       

7. Łabędzki Marcin                             

8. Pacewicz Feliks       

9. Pawłowska Joanna               

10. Rybka Marcin    

11. Rychlik Wojciech     

12. Solarek Romuald     

13. Mataśka Paweł                                

14.  Szuster Stanisław    

15. Warchlewski Piotr     

16. Witkowska Jolanta 

17. Włodarczyk Grzegorz 

18. Ziółkowski Tomasz 

 

Nieobecny Przemysław Strzelczyk  

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad XL sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             
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i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XL sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego Janusz Kochelski, witając radnych 

i przybyłych gości. Stwierdził również że, na sali jest obecnych 18 Radnych (na 

faktyczny stan 19) wobec czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne 

i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

1. Otwarcie XL sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3.   Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli. Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim                                                   

w 2017 roku.   

7. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli 

„Bezpieczny Powiat Zduńskowolski 2015-2018”, za rok 2017.   

8. Raport Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi  o stanie 

środowiska w województwie łódzkim.    

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

we wsi Korczew, gm. Zduńska Wola.   

10. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2018–2035 – FK.3/18.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.4/18.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących 

dochody budżetu Powiatu Zduńskowolskiego za pomocą innego instrumentu 
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płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest 

pieniądz elektroniczny -  FK.5/18.  

13. Interpelacje i zapytania Radnych.  

14. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie XL sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski poinformował, że wpłynął wniosek Starosty 

Zduńskowolskiego o rozszerzenie porządku obrad o pkt. „Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu zduńskowolskiego dla 

szkół i placówek niepublicznych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania”. Zaproponował umieszczenie punktu w punkcie 9a. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła proponowany porządek 

obrad wraz ze zmianą. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła protokół z XXXIX sesji 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego i Starosty 

Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Starosta Wojciech Rychlik złożył interpelacje międzysesyjną: 

„Na XXXIX sesji w dniu 26 stycznia 2018 r.  Rada Powiatu podjęła                                                                 

4 uchwały. Uchwały wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. 

Od sesji odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu.  Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,                                                                                        

jak  i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

1. Utworzenie siłowni zewnętrznej z infrastrukturą towarzyszącą na terenie 

Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Zduńskiej Woli 
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W dniu 14.02.2018r. do Ministerstwa Sportu i Turystyki w odpowiedzi na konkurs pn. 

Program rozwoju małej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej  o charakterze 

wielopokoleniowym Otwarte Strefy Aktywności 2018 złożony został wniosek o 

dofinansowanie pn.  „Utworzenie siłowni zewnętrznej z infrastrukturą towarzyszącą na 

terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Zduńskiej Woli w 

ramach zadania budżetowego „Aktywna Dolina Rzeki Warty” . W ramach 

zaplanowanej we wniosku strefy aktywności planuje  się utworzenie siłowni 

zewnętrznej składającej się z 8 urządzeń wraz ze strefą relaksu w postaci 4 ławek 

parkowych i stolika do gry w szachy i warcaby oraz wykonanie ciągu komunikacyjnego 

do strefy oraz uporządkowanie zielenie w jej obrębie. Wniosek opiewa na kwotę  74 

tysięcy złotych, z czego dofinansowanie z Ministerstwa Sportu wyniesie 25 tysięcy 

złotych i dofinansowanie z RPO WŁ 22 tysiące złotych. Planowany termin realizacji 

zadania to przełom lipca i sierpnia 2018r. 

1. W dniu 21.02.2018r. Została podpisana umowa z POCZTĄ POLSKA SPÓŁKA 

AKCYJNA, ul. Rodziny Hiszpańskich, 00-940 Warszawa na realizację usługi 

polegającej na świadczeniu usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym 

dla Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli na okres 24 miesięcy. Umowa została 

zawarta w wyniku rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie zamówienia na usługi 

społeczne. W postępowaniu została złożona tylko jedna oferta. Wartość podpisanej 

umowy wynosi 180 000,00 zł brutto.  

2. W dniu 12.02.2018r. odbyło się otwarcie ofert złożonych w przetargu 

nieograniczonym dotyczącym wykonania usługi w zakresie realizacji działań 

promocyjno-informacyjnych oraz kampanii promującej ofertę turystyczną w ramach 

projektu pn. „Aktywna Dolina Rzeki Warty”.  Postępowanie zostało podzielone na 

trzy części . Łącznie na wszystkie części złożono 8 ofert. Obecnie trwa procedura 

wyboru najkorzystniejszej oferty w poszczególnych częściach.  

 

 Informacje dotyczące podejmowania działań międzysesyjnych przez  jednostki 

organizacyjne pomocy społecznej, Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli i 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli za okres od ostatniej 

sesji do dnia dzisiejszego: 

 

I. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez placówki 

pomocy społecznej: 
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POWIATOWE CENTRUM POMOCY RODZINIE 

 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizowało zadania statutowe. 

W dniu 16.02.2018 r. odbyło się uroczyste przekazanie 17-osobowego autobusu 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych zakupionego przez Powiat 

Zduńskowolski dla Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej 

Woli za pośrednictwem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli. 

Koszt przedsięwzięcia –  191. 880,00 zł.,  dofinansowanie z PFRON – 130.872,00 zł., 

wkład własny – 61.008,00 zł. 

DOM DZIECKA W WOJSŁAWICACH 

Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował zadania statutowe. 

ŚRODOWISKOWY DOM SAMOPOMOCY W PRZATÓWKU 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Przatówku w okresie międzysesyjnym 

realizował  swoje zadania statutowe. 

ŚRODOWISKOWY DOM SAMOPOMOCY W ZDUŃSKIEJ WOLI PRZY UL. 

ŁASKIEJ 46 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizował swoje zadania statutowe. 

ŚRODOWISKOWY DOM SAMOPOMOCY W ZDUŃSKIEJ WOLI PRZY  

UL. DĄBROWSKIEGO 15 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizował swoje zadania statutowe. 

DOM POMOCY SPOŁECZNEJ W ZDUŃSKIEJ WOLI 

Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe. 



6 

 

DOM POMOCY SPOŁECZNEJ W PRZATÓWKU 

Dom Pomocy Społecznej w Prztówku w okresie międzysesyjnym realizował swoje 

zadania statutowe. 

 

II. W części dotyczących działań międzysesyjnych prowadzonych przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

 

      1. W dniu 26.01.2018 r. i 16.02.2018 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyło się spotkanie informacyjne ze 

Strażą Graniczną  z Łodzi. Spotkanie dotyczyło zmian, które nastąpiły od 01.01.2018 

r. w sprawie zatrudniania cudzoziemców. 

2. w dniu 27 stycznia 2018r. przypadł Dzień Pracownika Publicznych Służb 

Zatrudnienia, z tej okazji 26.01.2018r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyło się spotkanie pracowników i 

Dyrekcji PUP z Panem Wojciechem Rychlikiem – Starostą Zduńskowolskim oraz 

przedstawicielami Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego. 

3.  w dniu 06.02.2018r. złożono do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi wniosek  o 

dofinansowanie projektu „aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy 

w powiecie zduńskowolskim (IV)”realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014 – 2020 mającego na celu 

zwiększenie możliwości zatrudnienia osób po 29 roku życia pozostających bez pracy 

w powiecie zduńskowolskim.  ramach projektu zaplanowano zorganizowanie 99 staży, 

10 prac interwencyjnych, sfinansowanie 12 szkoleń, zrefundowanie kosztów  

wyposażenia/doposażenia 12 stanowisk pracy oraz wypłatę 15 dotacji na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej. Ogólna wartość projektu wynosi 1 400 823,00 zł. 

III. W części dotyczących działań międzysesyjnych, prowadzonych przez 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli: 

Działania statutowe. 

IV. W części działań międzysesyjnych prowadzonych przez Wydział Spraw 

Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości: 

 

W ramach projektu pn.: „Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski”, 

współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
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Województwa Łódzkiego na lata 2014 – 2020. 

Powiat Zduńskowolski od 30 stycznia do 02 lutego 2018 uczestniczył w Targach 

Budma 2018 w Poznaniu gdzie zaprezentował produkty firm z terenu powiatu 

zduńskowolskiego z branży budowlanej: 

Ecoplasmo -  umywalki z drewna z najwyższej klasy designem oraz luksusowym 

wykończeniem. 

Mabudo Sp. z o.o. -  prefabrykowane żelbetonowe stopy fundamentowe i belki 

podwalinowe, ściany konstrukcyjne i drewniane prefabrykowane więźby dachowe. 

Vista Poland Sp. z o.o. - okna, drzwi i fasady aluminiowe również dostosowane  

do budynków energooszczędnych i pasywnych. 

Produkcyjno Handlowa Spółdzielnia Inwalidów Bonex Zakład Pracy Chronionej  

producent wyrobów z tworzyw sztucznych, elementów chwytnych. 

 

EDUKACJA 

1) W dniu 19 lutego br. rozpoczęła się X edycja projektu edukacyjnego “Młodzież 

i pierwsza pomoc” organizowanego przez Komendę Powiatowa Państwowej 

Straży Pożarnej w Zduńskiej Woli oraz Starostwo Powiatowe w Zduńskiej Woli. 

W projekcie uczestniczy w tym roku 29 klas drugich i trzecich szkół 

ponadgimnazjalnych i ponadpodstawowych, czyli przeszkolonych w zakresie 

udzielania pierwszej pomocy zostanie 760 uczniów. Projekt zakończy się                         

w połowie kwietnia br. 

2) 19 lutego w siedzibie II Liceum Ogólnokształcącego odbyło się spotkanie z 

absolwentem szkoły – Wojciechem Jagielskim – popularnym dziennikarzem 

telewizyjnym i radiowym. Było to kolejne ze spotkań  z cyklu „Z Jasnej w Świat” 

organizowanych przez Stowarzyszenie Absolwentów II Liceum 

Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli. 

3) Tego samego dnia Powiatowe Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji                                                     

w Zduńskiej Woli zorganizowało podsumowanie XIX Ogólnopolskiego Konkursu 

„Pudełko moich marzeń”. Gościem specjalnym imprezy był aktor Rafał 

Królikowski. 

4) W dniu 21 lutego br. w siedzibie Centrum Kształcenia Ustawicznego                                    

w Zduńskiej Woli przy ul. KEN 6 odbył się  pokaz wyrobów słuchaczy kursów 

kulinarnych i florystycznych oraz uczniów kierunku terapeuta zajęciowy. Pokazy 

te połączone były z promocją placówki. 
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Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że: 

30.01.2018 r. był obecny na Targach BUDMA w Poznaniu. 

8.02.2018 r. uczestniczył w konferencji dot. Afrykańskiego Pomoru Świń, spotkanie 

miało miejsce w Powiatowym Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym przy ul. Dolnej 

41. 

9 lutego uczestniczył w VI Gali Sportu organizowanej przez Powiat Zduńskowolski. 

16 lutego był obecny podczas przekazania samochodu dla Zespołu Szkół 

Specjalnych im. m. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. 

Tego dnia  był obecny  podczas XX edycji Plebiscytu 7 Wspaniałych, wydarzenie 

odbyło się w Zduńskowolskim Centrum Integracji Ratusz. 

19.02.2018r brał udział w  Inauguracji X Edycji Projektu Edukacyjnego 

 „ Młodzież i Pierwsza Pomoc”, podczas inauguracji dziesiątej edycji projektu 

przekazano Państwowej Straży  Pożarnej w Zduńskiej woli nowe fantomy oraz 

manekiny zakupione przez Komendę Wojewódzką Państwowej Straży Pożarnej w 

Łodzi oraz Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Sieradzu. Projekt "Młodzież i 

pierwsza pomoc" polega na nauce udzielania pierwszej pomocy uczniów klas drugich 

wszystkich szkół średnich w powiecie zduńskowolskim. 

Tego dnia uczestniczył w podsumowaniu 19 edycji konkursu „Pudełko Moich 

Marzeń”. Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli  jest organizatorem 

konkursu. 

Prace literackie i plastyczne nadsyłano niemal z całej Polski. Gościem specjalnym był 

znany aktor, zduńskowolanin Rafał Królikowski, który opowiadał o swojej pracy i o 

tym, ze warto dążyć do spełniania swoich marzeń  

20-21.02.2018r brał udział  w spotkaniu Związku Powiatów. 

21.02.2018r. uczestniczył w konsultacjach mieszkańców  w sprawie przebudowy 

ciągu komunikacyjnego ulic ul. Łaska – Jodłowa – Świerkowa - Staszica – 

Spółdzielcza na Nowym Mieście. 

22 lutego brał udział  w spotkaniu pn. „Promocja zdrowia” które odbyło się  

w Zduńskowolskim Inkubatorze Przedsiębiorczości. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował również, że : 

Wojewódzki Sąd Administracyjny w Łodzi odrzucił skargę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej odnośnie uchylenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego za lata 2015 i 2016.   Wniosek w całości skierowany przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową został odrzucony. Wniosek był pokłosiem złożenia do 

http://www.nasze.fm/news,27690
http://jeleniagora.naszemiasto.pl/tag/pierwsza-pomoc.html
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RIO zawiadomienia przez Pana Marcina Rybkę  w sprawie składu Komisji Rewizyjnej. 

Na tym etapie sprawa jest zamknięta.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał czy może prosić o orzeczenie WSA w tej sprawie.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że Wojewódzki Sąd Administracyjny  

w Łodzi w składzie trzyosobowym zapoznał się z wnioskiem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w związku ze złożeniem zawiadomienia przez radnego Marcina Rybkę 

dotyczącego rzekomego braku reprezentanta Klubu Prawa i Sprawiedliwości w Komisji 

Rewizyjnej przy uchwalaniu absolutorium dla Zarządu Powiatu  za rok 2015 i 2016.  

Wcześniej w RIO obyły się dwie rozprawy, izba zbadała dokumenty przekazane przez 

powiat następnie mając na względzie wniosek pana radnego sprawę skierowała do 

WSA. Sąd zbadał dokumenty, orzecznictwo sądów administracyjnych w tym 

przedmiocie zarówno wojewódzkich jak i naczelnego sądu administracyjnego. W 

imieniu składu orzekającego przewodniczący wydał wyrok w imieniu Rzeczypospolitej 

Polskiej, „że w całości odrzuca wniosek jako niezasadny.”. Orzeczenie było ustne. 

Strony czyli Regionalna Izba Obrachunkowa oraz Powiat Zduńskowolski otrzymają w 

terminie 30 dni orzeczenie pisemne.  Strony mogą wnieść o uzasadnienie na piśmie.  

Stwierdzano, że komisja została powołana w prawidłowym składzie. Zbadano 

sytuację, kiedy Klub Prawa i Sprawiedliwości opuściła radna Joanna Pawłowska i jak 

to się przenosi na legitymację klubu odnośnie zasiadania w komisji rewizyjnej. 

Zwrócono tutaj uwagę, że klub ma inicjatywę uchwałodawczą i mógł wystąpić z 

wnioskiem o odwołanie radnej ze składu komisji rewizyjnej. Klub również nie wskazał 

swojego nowego reprezentanta.  Były jedynie sugestie ze strony pana 

przewodniczącego, że klub nie jest reprezentowany. Sąd wskazał na zaniechania ze 

strony przewodniczącego klubu. Badał także w jaki sposób komisja rewizyjna wpłynęła 

by na uchwałę rady, która jako organ najwyższy podejmuje decyzję o udzielaniu bądź 

nie udzieleniu absolutorium. Zbadano szczegółowo proces udzielenia absolutorium. 

Zwrócono uwagę, że Regionalna Izba Obrachunkowa bada na każdym etapie przebieg  

procesu udzielania absolutorium zarówno na etapie złożenia wniosku jak i na etapie 

podjętej uchwały. Przewodniczący składu orzekającego wskazał, że RIO nie znalazła 

na żadnym z tych etapów uchybień. Stąd dziś nie widzi podstaw by wnioskować o 

uchylenie uchwał.  Wskazał, że rada ze swojej strony wykazała ukłon w kierunku klubu 

rozszerzając skład komisji rewizyjnej o kolejnego członka, bez wycofania z komisji 

radnej Pawłowskiej. Bez takiego wniosku Klub Prawa i Sprawiedliwości ma dwóch 
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reprezentantów w komisji. Nie jest to uchybieniem. Orzeczenia sąd przekaże na 

piśmie.  

Radny Marcin Rybka poprosił, by po otrzymaniu orzeczenia dokument przesłać 

radnym na maila. Zapytał czy zarząd może wystąpić o uzasadnienie.  

 

Pani Magdalena Szablewska-Gmerek - radca prawny poinformowała, że 

skarżącym jest Regionalna Izba Obrachunkowa i zapewne wystąpi o takie orzeczenie, 

powiat jest tutaj organem, sąd z urzędu może sporządzić takie uzasadnienie. 

Orzeczenie brzmi „oddala skargę”. Jeżeli rada ma takie życzenie to taki wniosek 

zostanie złożony.  

 

Radny Dariusz Kubiak poinformował, że przedstawiciel klubu sam zrezygnował 

z reprezentowania Klubu Prawa i Sprawiedliwości.   

Zapytał na jakim etapie są rozmowy zwrotu pieniędzy przez Miasto w sprawie 

zadania Północ-Południe? 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że sprawa jest w toku. Prezydent 

miasta stoi na stanowisku, że jest gotów zwrócić pieniądze ale w zakresie kanalizacji 

deszczowej i parkingu, uchyla się co do pozostałej kwoty. Zadanie zostało podzielone 

na trzy etapy. Pierwszy etap zadania tj. przebudowa ul. Łaskiej, Świerkowej do 

Jodłowej to kwota 5,5 mln zł; Przebudowa ulicy Jodłowej to kwota 9,5 mln zł; 

Przebudowa ul. Staszica i Spółdzielczej to kwota 7,5 mln zł. Razem daje to kwotę 22,5 

mln złotych.  Zarząd stoi na stanowisku by włączyć miasto w inwestycje. Przebudowa 

tych ulic bez wkładu własnego byłaby pod znakiem zapytania. Propozycja jest taka by 

zwrot środków był na kolejne inwestycje na terenie miasta. Termin kolejnych rozmów 

został ustalony na 8 marca br.   

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski do Komisji Uchwał zgłosił: 

 

1/ Radną Elżbietę Andruszkiewicz  – Przewodnicząca Komisji, 

2/ Radną Hannę Iwaniuk  – Członek, 

3/ Radnego Grzegorza Włodarczyka – Członek. 
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Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) przyjęła powyższy skład Komisji.  

 

Punkt 6 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli. Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim                                                   

w 2017 roku.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła w/w sprawozdanie.   

 

Odbyła się multimedialna prezentacja materiału.  

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał o wakaty, w grudniu było ich trzynaście,  ile jest na dzień 

dzisiejszy wakatów w komendzie. Czy nie wpłynie na to na stan bezpieczeństwa                                

w powiecie.  

 

Komendant Powiatowy Policji w Zduńskiej Woli Małgorzata Mączyńska  

poinformowała, że 12 policjantów przeszło na emeryturę. Czynione są starania by 

wakaty zostały obsadzone. Robione są czynności promocyjne, kierowane do szkół. 

Czynione są starania by bezpieczeństwo mieszkańców powiatu nie uległo 

zmniejszeniu.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał czy policja sięga po adektów ze szkoły o profilu 

policyjnym.  
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Komendant Powiatowy Policji w Zduńskiej Woli Małgorzata Mączyńska  

poinformowała, że dokumenty złożyła jedna dziewczyna ale jeszcze nie przeszła 

procedury przyjęcia. Robione są dodatkowe zajęcia, jest możliwość przejścia testów 

na tym etapie. Zainteresowanie uczniów jest niewielkie. Jeden z policjantów powadzi 

zajęcia w szkole na wniosek dyrektora szkoły w Wojsławicach. Przychodzą do 

komendy, przyglądają się pracy policji. Klasa liczyła 9 osób w tej chwili jest tylko 5.  

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 7 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli „Bezpieczny 

Powiat Zduńskowolski 2015-2018”, za rok 2017.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła w/w sprawozdanie.   

  

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 8 

Raport Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi  o stanie 

środowiska w województwie łódzkim.    

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Dariusz Kubiak poinformował, że komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  
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Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja przyjęła w/w sprawozdanie.   

 

Odbyła się multimedialna prezentacja materiału.  

 

Starosta Wojciech Rychlik podkreślił, że rola samorządu jest określona przepisami 

prawa. Inspekcja ochrony środowiska ma za zadanie prowadzenie analiz, monitoringu 

i informowanie obywateli o tym stanie rzeczy. Nie tędy droga by powiat kupił sprzęt a 

później zajmował się jego eksploatacją i obsługą. Nie jest to zadanie powiatu. 

Zaapelował o nowoczesne urządzenie, które będzie na bieżąco informowało 

społeczeństwo o stanie powietrza. Co wpłynie na mentalność ludzi i decydentów. 

Zagrożenie jest poważne. Zgoda na zamieszczenie urządzenia cyfrowego będzie 

zawsze.  

 

Krzysztof Wójcik Dyrektor Wojewódzkiego Inspektoratu w Łodzi stwierdził, że 

inspektorat realizuje swoje obowiązki ustawowe. Wszyscy chcą mieć takie urządzenie 

na swoim terenie. Na inspekcje co roku dorzuca się nowe zadania bez pokrycia 

finansowego podobnie jak na samorząd. Niestety nie będzie kolejnych stacji. 

Ministerstwo Ochrony Środowiska chce wzmocnić system pomiarowy. Samorząd ma 

rolę edukacyjną.   

 

Radny Adam Kaczmarek zapytał o zagrożenie emisjami w porównaniu do innych 

powiatów.  

 

Krzysztof Wójcik Dyrektor Wojewódzkiego Inspektoratu w Łodzi poinformował, że 

powiat zduńskowolski jest daleko od aglomeracji łódzkiej. Emisja napływowa nie jest 

tak istotna jak np. w gminach graniczących z Łodzią.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał czy podawane informacje o stanie powietrza i  

komentarze  do tego „bardzo zła jakość powietrza, pozostań w domu” są rzetelne.  

 

Krzysztof Wójcik Dyrektor Wojewódzkiego Inspektoratu w Łodzi poinformował, że do 

tych informacji odnosi się nieco sceptycznie. Zamierza przeprowadzić eksperyment. 

Porównać wskazania firmy do wskazań stacji. Nie może robić prywatnej firmie reklamy 

ale będzie miał wtedy wiedzę na temat jakości ich sprzętu. Czujniki firmy w stosunku 
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do stacji wskazują wyższe dane.  Znalezienie miejsca na umiejscowienie stacji nie jest 

proste. Czujników nie powinno stawiać się w najgorszym miejscu gdyż nie spełnia 

wymogów formalnych. Stacja musi mierzyć tło miejskie. Firma twierdzi, że jej wyniki 

są dokładne w granicy błędu 10-15%.  

 

Radny Dariusz Kubiak w mediach podawano, że Polska w latach  2015 - 2017 

przekraczała normy zanieczyszczenia powietrza. Jak to się ma w naszym 

województwie.  

 

Krzysztof Wójcik Dyrektor Wojewódzkiego Inspektoratu w Łodzi poinformował, że w 

latach 2014 -2016 była lekka poprawa. Norma jest przekraczana głównie w okresie 

zimowym przy dużych mrozach. Może być wtedy nawet czterokrotne przekroczenie 

normy. Jeżeli chodzi o benozo(a) piren to w samej Zduńskiej Woli jest to nawet 

pięciokrotne przekroczenie tego wskaźnika.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski stwierdził, że podstawowym działaniem walki 

ze smogiem jest termomodernizacja budynków. Ma zostać uruchomiony program 

dotyczący pomocy najbiedniejszym w termomodernizacji budynków. Czy coś takiego 

przewiduje się na terenie województwa łódzkiego.   

 

Krzysztof Wójcik Dyrektor Wojewódzkiego Inspektoratu w Łodzi poinformował, że jest 

nadzieja, że taki program ruszy. Ten program to „walka z ubóstwem energetycznym”. 

Będzie to program ogólnopolski.  Sama termomodernizacja nie wystarczy. Będzie 

zakaz palenia określonymi paliwami. Dobrze, że jest taka wola i jest ten problm 

dostrzegany.  

 

Radny Adam Kaczmarek zapytał czy gdyby na terenie Zduńskiej Woli padła inicjatywa 

zakupu czujników, powiat mógłby liczyć na wsparcie takiej inicjatywy.  

 

Krzysztof Wójcik Dyrektor Wojewódzkiego Inspektoratu w Łodzi stwierdził, że taki 

czujnik może kupić sobie każdy. W Łodzi jest znaczna liczba tych czujników. Może nie 

zawsze są one usytułowane w dobrym miejscu. Pomoc ze strony inspektoratu w tym 

zakresie będzie jak najbardziej.  

 

Radny Dariusz Kubiak poinformował, że na komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 



15 

 

Infrastruktury Technicznej został złożony wniosek, by gminy które są na terenie 

powiatu zduńskowolskiego przedstawiły swoje programy i informację o ich realizacji. 

Jeżeli takie programy wpłyną, to zostaną również przekazane radnym.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki stwierdził, że środki powinny iść na likwidacje 

przyczyny. Wiele mieszkań nie jest podłączonych do miejskich sieci cieplnych. 

Wyrzucenie pieniędzy, bez programów wsparcia dla osób, które chciałyby 

współuczestniczyć w programie obniżania emisji, skutków nie przyniesie. W roku 2003 

miasto nie zrealizowało żadnych zamierzeń z programu. Dobrze, że taka inicjatywa 

padła na komisji, bo będzie wiadomo co zostało zrobione. Zaniechania są wieloletnie. 

Nie było programów. Sytuacja lepiej wygląda na terenie gmin niż na terenie samego 

miasta.  

 

Rady Marcin Rybka stwierdził, że dokument taki istnieje, pytanie tylko jak często jest 

aktualizowany. Jak jego założenia są realizowane. Przyłączanie kolejnych zasobów 

też wpływa na zmniejszenie zanieczyszczenia powietrza.  

 

Radny Adam Kaczmarek obok smogu jest druga ważna kwestia o której się nie mówi. 

Część kamienic zlokalizowanych przy Placu Wolności nie ma podłączonej kanalizacji.  

Jest to widoczne na parkingu przy targowisku miejskim, można zobaczyć co wpływa 

do rzeki Pichny. Jest wiele problemów. Te tematy powinny się przenieść na sesję Rady 

Miasta.   

 

Starosta Wojciech Rychlik stwierdził, że nie może być tak, by różne instytucje kierowały 

do powiatu wnioski o realizację ich ustawowych zadań z budżetu powiatu. Te instytucje 

muszą być w małych miastach i prowadzić działania. Jeżeli nie będzie społecznego 

alarmu o tym problemie, to będą kolejne dziesięciolecia braku uciepłowienia miasta. 

W roku 2017 tylko 10 budynków zostało przyłączonych do sieci miejskiego 

ogrzewania. To jest kropla w morzu potrzeb.  

 

Radny Marcin Rybka stwierdził, że może należy wystąpić do miasta z wnioskiem i 

zapytać w jakim stopniu został zrealizowany ten plan. Ile rzeczywiście zostało tych 

kamienic podłączonych. Dlaczego więcej nie było podłączonych. Kiedy plan był 

aktualizowany. Na jakich warunkach odbywa się aktualizacja.  
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Wicestarosta Marcin Łabędzki stwierdził, że wysłanie takiego wniosku jest jak 

najbardziej zasadne.  

 

Radny Dariusz Kubiak poinformował, że na komisji zostało ustalone, że stosowne 

pisma przygotuje pan naczelnik Błaszczyński. Przypomniał, że po otrzymaniu 

materiałów  będzie można wystąpić z ewentualnymi wnioskami.  

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej we 

wsi Korczew, gm. Zduńska Wola.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że jest to nieruchomość typowo rolnicza 

wykorzystywana w minimalnym stopniu przez szkołę rolniczą. Szkoła jest w posiadaniu 

70 ha ziemi. Są to głównie użytki rolne. Szkoła nie prowadzi hodowli. Pozyskane z 

ewentualnej  sprzedaży środki zostaną wykorzystane do planowanych inwestycji. Jest 

potrzeba wykupu gruntów pod inwestycje.  

 

Rany Marcin Rybka poinformował, że Klub PiS nie do końca zgadza się na pokrywanie 

zadłużenia ze sprzedaży własnego majątku i przedkładanie radnym uchwały w takim 

kształcie, gdzie rada musi wyrazić zgodę na zbycie nieruchomości. Najpierw  powinien 

być zrobiony operat szacunkowy, jakiej jest to wartości działka. Z mapy wynika, że 4 

ha to klasa 3 a 2 ha to łąki na gruncie 4 klasy. 
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Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 

poinformował, że klasa 3 tej działki uniemożliwia wykorzystanie jej na cele budowlane. 

Działkę mogą nabyć osoby, które prowadzą działalność rolniczą. Klasa trzecia 

występuje na 4 ha tej 6 hektarowej działki. Wąski pasek po stronie zachodniej to klasa 

4. Działka może być zbyta na inne cele jedynie za zgodą ministra. Odchodzi się od 

wersji uchwał gdzie rada wyraża „wolę sprzedaży”. Zgodnie z orzecznictwem dziś rada 

podejmuje uchwałę bezpośrednio o „wyrażeniu zgody”. Kwestia operatu i wartości: z 

jego doświadczenia i wiedzy wartość tej działki to około 200.000 zł. Wartość będzie 

znana po wykonaniu operatu szacunkowego.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał co w sytuacji gdy nikt nie kupi tej działki w ramach 

przetargu nieograniczonego.  

 

Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 

poinformował, że  w okresie półrocznym można ogłosić kolejny przetarg, jeżeli w tym 

czasie nie dojdzie do sprzedaży to Zarząd musi ponownie wystąpić do rady o zgodę 

na sprzedaż. Operat szacunkowy ważny jest tylko 12 miesięcy. Po tym okresie należy 

wykonać nowy operat lub musi być zrobiona jego aktualizacja. Wszelkie zmiany 

klasyfikacji czy podziały mogą zostać przeprowadzone jedynie za zgodą właściwego 

ministra.  

 

Radna Joanna Pawłowska odniosła się do wypowiedzi radnego Marcina Rybki, który 

powiedział że „próba sprzedaży tej działki to próba spłacania zadłużenia”. Pan 

Starosta wyraźnie powiedział, że pieniądze zostaną przekazane na inwestycje. 

Początkowo też miała takie odczucie, później pomyślała, że ziemia nie jest potrzebna 

szkole bo część tej ziemi nie jest uprawiana, ze względu na stan sprzętu, temat jest jej 

znany bo była w Wojsławcach z Komisją Rewizyjną. Jest za rozwojem nie za 

stagnacją. Dlatego jest za sprzedażą tej działki, bo środki ze sprzedaży zostaną 

przekazane na wykupy ziemi pod inwestycje. 

 

Radny Paweł Mataśka zapytał czy jest płacony podatek od tej działki.  

 

Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 

poinformował, że podatek nie jest płacony gdyż ziemia wykorzystywana jest na cele 

dydaktyczne szkoły.  
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Radny Adam Kaczmarek temat był dyskutowany przez kilka lat na zarządzie. 

Stanowisko PSL-u było w tej sprawie nieprzychylne. Zapytał ile by trwało podzielenie 

tej działki.  

 

Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 

podkreśli, że podział działki może się odbyć tylko za zgodą ministra, ponieważ jest to 

grunt rolny.  

 

Radny Adam Kaczmarek zapytał czy jest możliwość podziału działki tylko w części 

gdzie jest 4 klasa. 

 

Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 4 

klasa występuje gdzie nie ma dostępu do drogi publicznej to byłby to pewne 

utrudnienie.  

 

Radny Adama Kaczmarek stwierdził, że na odcinek znajdujący się przy drodze jest 

możliwość uzyskania warunków zabudowy. Stąd wartość tej działki w tej części jest 

znacznie wyższa niż pozostała część tej działki. I można by sprzedać ją za wiele 

większe pieniądze.  

 

Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 

podkreślił, że zmiana klasyfikacji gruntu przy drodze bez zgody ministra jest 

niemożliwa.  

 

Radny Adam Kaczmarek zapytał czy naczelnik wystąpił do ministra o zmianę 

klasyfikacji.  

 

Jarosław Andrysiak Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi 

poinformował, że do tej pory grunt był wykorzystywany przez szkołę i nie było takiej 

potrzeby.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że grunt ma dostęp do drogi z jednej 

strony z drugiej strony jest rów melioracyjny. Każdy podział tej działki będzie 

zanegowany przez Ministerstwo Rolnictwa. Co do zmiany klasyfikacji, ustanowienie 
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klasy nie jest łatwe, wynika z ukształtowania terenu. Wykonuje to uprawniony 

klasyfikator. Te kwestie są zamknięte. Ustawa o obrocie gruntami rolnymi nie pozwala  

na zmianę użytkowania tych gruntów. Wątpliwości jakie miał na zarządzie to 

niekorzystny czas na sprzedaż tych gruntów ze względu na ograniczony ustawą krąg 

nabywców.  Niestety ustawa ogranicza młodym rolnikom możliwość zakupu ziemi.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 13 za, przy 5 wstrzymujących (J. Witkowska, M. Rybka, D. Kubiak, P. 

Mataśka, M. Kaczorowska) podjęła Uchwałę Nr XL/5/18 w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości położonej we wsi Korczew, gm. Zduńska Wola.   

 

Punkt 9a 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

powiatu zduńskowolskiego dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XL/6/18                         

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu 

zduńskowolskiego dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

Punkt 10  

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018–2035 – 

FK.3/18.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 



20 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XL/7/18 

zmieniająca UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018–2035. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2018 – FK.4/18.   

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18  głosów za) podjęła Uchwałę Nr XL/8/18 

zmieniająca UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody 

budżetu Powiatu Zduńskowolskiego za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym 
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instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny -  

FK.5/18.  

 

Przewodnicząca Komisji Programowo – Budżetowej Elżbieta Andruszkiewicz 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Dariusz Kubiak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Romuald Solarek poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 18 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XL/9/18                             

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu 

Zduńskowolskiego za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu 

płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

 

Punkt 16 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Piotr Warchlewski  - przy rondzie, jak się jedzie do Sieradza wycięto drzewa, 

zapytał z jakiego powodu te drzewa zostały wycięte. Kto wydał zgodę na wycięcie tych 

drzew.  

 

Punkt 17 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Stanisław Szuster złożył wniosek w sprawie wydzielenia części miejsc 

parkingowych na ul. Kilińskiego i Złotnickiego dla interesantów, instytucji i urzędów 

znajdujących się przy tych ulicach.  

 

Punkt 18 
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Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski przedstawił pismo, które wystosował do 

Przewodniczącego Rady Miasta Zduńska Wola w sprawie wniosku Honorowego 

Komitetu Obchodów Rocznicy Stulecia odzyskania Niepodległości  nazwania ronda na 

skrzyżowaniu ul. Piwna, Paprocka i Dola w Zduńskiej Woli „Rondem 100-lecia 

Niepodległości”. 

Poprosił radę o akceptację wniosku wystosowanego do Przewodniczący Rady Miasta.   

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że wniosek mógł być bezpośrednio złożony 

do Przewodniczącego Rady Miasta ale zamysł był taki by była to wspólna idea. 

Zastanawia się tylko w jakiej formie miało by się odbyć poparcie tego wniosku. 

 

Radny Marcin Rybka zaproponował by zaczekać na odpowiedź od Przewodniczącego 

Rady Miasta. 

 

Radna Hanna Iwaniuk poinformowała, że popiera wniosek i będzie głosowała za 

nazwaniem ronda „Rondem 100-lecia Niepodległości”. 

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że na posiedzeniu komitetu w którym brał 

udział prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Zduńskiej Woli, złożył wniosek o nazwanie 

ronda im. Witosa. Złożenie kontr wniosku uznaje za zlekceważenie jego wniosku. 

Inicjatywa co prawda słuszna ale nie została przedyskutowana. Procedura była taka, 

że wnioski składa się do komitetu nie do rady. Jako wnioskodawca czuje się pominięty 

i zlekceważony.  Nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski  poinformował, że nie podejmował wniosku, 

ponieważ nie był skierowany do rady.  

 

Radny Adam Kaczmarek poinformował, że również nie będzie brał udziału w 

głosowaniu bo jest to wchodzenie w kompetencje Rady Miasta.  

 

Starosta Wojciech Rychlik stwierdził, że do komitetu roboczego Pan Marcin Łabędzki 

złożył jedynie wniosek ustny. Jeżeli wniosek wpłynie na piśmie i będzie takie życzenie 

wniosek zostanie przekazany na ręce Przewodniczącego Rady Miasta. 
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Przewodniczący Rady Janusz Kochelski zaproponował zakończenie dyskusji i poprosił 

o wyrażenie zdania w głosowaniu.  

 

Rada Powiatu 7 głosami za (H. Iwaniuk, E. Andruszkiewicz, G. Włodarczyk, J. 

Pawłowska, J. Kochelski, F. Pacewicz, W. Rychlik), 2 - przeciw (A. Kaczmarek, M. 

Łabędzki, 2 - wstrzymującymi się (P. Warchlewski, J. Witkowska) poprała wniosek 

Honorowego Komitetu Obchodów Rocznicy Stulecia odzyskania Niepodległości  w 

sprawie nazwania ronda na skrzyżowaniu ul. Piwna, Paprocka i Dolna w Zduńskiej 

Woli „Rondem 100-lecia Niepodległości”.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że następna sesja planowana jest na 30 

marca br.  

 

Punkt 19 

Zakończenie XL sesji V kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Kochelski zakończył posiedzenie                                     

XL sesji V kadencji.  

 

 

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

    Janusz Kochelski  

 


